
 

h Osteraker Sammantradesprotokoll for Kommunfullmaktige
2024-09-16

KF § 5:11 Dnr. KS 2022/025|

Svar pa medborgarforslag nr 27/2022 - Miljovanligare
och mer ekonomisk sophamtning

Kommunfullmdaktiges beslut

Anse medborgarförslaget besvarat med hänvisning till den
översyn av abonnemangsformer som pågår, inför
framtagandet av nytt insamlingssystem som ska införas senast

den 1 januari 2027.

Sarskilt yttrande
Miljöpartiet lämnar in särskilt yttrande, bilaga KF § 5:11/2024-09-16.

Sammanfattning
I ett medborgarförslag som inkommit till kommunen föreslås att införa
möjlighet att välja hämtning av restavfall färre gånger eller vid behov. Vid
framtagandet av nytt insamlingssystem för fastighetsnära insamling av

förpackningar integrerat med mat och restavfall kommer Roslagsvatten se över

abonnemangsformer med olika hämtningsfrekvenser och kärlstorlekar för

kunder som genererar mindre mängdet avfall.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2024-09-02, $ 7:3.

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat 2024-08-19.
Protokollsutdrag Kommunstyrelsen tekniska utskott, 2024-08-14, $ 4:6.

Protokollsutdrag Miljö- och hälsoskyddsnämnden, 2024-02-20, $ 2:10.

Förslag till beslut
Mathias Lindow (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag.

Sigrid Walve (MP) biträder Mathias Lindows (L) yrkande.

Propositionsordning
Ordföranden konstaterar att endast bifall yrkats tillKommunstyrelsens förslag
och frågar om detta även kan bli fullmäktiges beslut samt finner frågan med ja
besvarad.

Expedieras
Miljö- och hälsoskyddsnämnden, KSTU, förslagsställare,

Akt

N

|

of pb
Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande

 

 



Protokollsbilaga KF $ 5:11/2024-09-16 Dar. KS 2022/0251

Särskilt yttrande avseende ärende 10

- Svar pa medborgarforslag nr 27/2022 - Miljövänligare och mer

ekonomisk sophamtning

Kommunfullmaktige 2024-09-16

Miljöpartiet anser att medborgarforslaget har en bra poäng i att taxesystemet för sophämtning i

högte grad bör uppmuntra till sparsam konsumtion och bra källsortering. Och vi hoppas att detta

kan inarbetas i Roslagsvattens taxesystem.

Fastighetsnära förpackningsinsamling som nu införs (senast infört 2027) ska inte bekostas av

fastighetsägare, utan det ar forpackningsindustrin som ska stå för kostnaden.

En differentierad taxa för hämtning av restavfall, med möjlighet till glesare tömningsintervall bör

införas.

 
 


